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Deň zasadnutia FK / PB napja:  19.10.2020 

 

Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia finančnej komisie dňa 19.10.2020 
A pénzügyi bizottság 2020.10.19-i ülésének beszámolója 

 

 

 

Zodpovedný predkladateľ/  
Felelős előterjesztő 

Mgr. Patrik Ruman 
Predseda finančnej komisie  
A pénzügyi bizottság elnöke 

Vypracoval / Témafelelős Ing. Bohumír Kóňa 

 

 

Odborná komisia/ 
Véleményező szakbizottság 

Dátum/dátum 

Finančná komisia – Pénzügyi Bizottság 19.10.2020 

Mestská rada/ Városi Tanács 21.10.2020 

Mestské zastupiteľstvo 05.11.2020 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Prílohy - Mellékletek: 

1. Prezenčná listina   
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Zápisnica č. TE - 933/2020 z mimoriadneho zasadnutia Finančnej komisie dňa 

19.10.2020 

Prítomní podľa prezenčnej listiny zo dňa 19.10.2020 

 

1. Otvorenie  

2. TE-932/2020 Návrh úpravy ocenenia strojného zariadenia geotermálneho vrtu M-2 na 

termálnom kúpalisku v Komárne 

3. Záver 

Program:  

 

1. Otvorenie  

2. TE-932/2020 Návrh úpravy ocenenia strojného zariadenia geotermálneho vrtu M-2 na 

termálnom kúpalisku v Komárne 

3. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda finančnej komisie Mgr. Patrik Ruman otvoril mimoriadne zasadnutie finančnej 

komisie o 15:00 hod. 

Hlasovanie: o programe : 6-0-0 

 

2. TE-932/2020 Návrh úpravy ocenenia strojného zariadenia geotermálneho vrtu M-2 
na termálnom kúpalisku v Komárne 
Hlasovanie komisie:  materiál FK doporučuje na rokovanie na Radu mesta : 7-0-0 
 

Materiál predkladala PhDr. Ingrid Szabó, prednostka MsÚ a stručne doplnil informáciu 

Ing. Bohumír Kóňa vedúci OEaF. 

p. Szabó Béla – doplnil informáciu z pohľadu svojich vedomostí z minulosti, vysvetlil 

zrealizovaný postup transakcie zo strany Viator s.r.o. s, kde konateľka na dané riešenie 

nemala kompetencie. 

Dopytoval sa, či daná technológia bola odpisovaná a prejavil zneistenie nad znaleckým 

posudkom, ktorému pre krátkosť času nemohol venovať dostatočnú pozornosť. 

p. Dubány – tiež vysvetlil svoje informácie a pýtal sa, komu v súčasnosti technológia 

majetkovo patrí. 

Na otázky boli dané odpovede. 

Na návrh  p. Rumana bolo hlasovanie len o posunutí materiálu na rokovanie na Radu 

mesta, nakoľko predmetom materiálu nie je posudzovanie ako sa dané udialo 

v minulosti. V tejto veci bolo aj šetrenie OR PZ v Komárne. 

 

3. Záver 
Mgr. Patrik Ruman poďakoval všetkým prítomným a ukončil rokovanie finančnej 

komisie o 15.40  hod. 

Vypracoval: Ing. Bohumír  Kóňa 

V Komárne, 19.10.2020 

Schvaľuje:  .................................................................... 

                   Mgr. Patrik Ruman 
            predseda finančnej komisie 
      


